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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

7 april 2011

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Kristina ”Kraz” Berndtsson
Vice Ordförande Lars Lundberg

Kassör Soheil ”Solle” Bashirinia
Sekreterare Simon ”Skåning” Sigurdhsson

Ledamot Marcus Johansson
Ordförande F6 Jonas ”Japan” Landberg

Ordförande FnollK Daniel ”Drill” Andrén
Ordförande SNF Viktor ”Meffe” Nilsson
Ordförande Foc Jonas ”Jesus” Flygare

Ordförande FARM Daniel ”Polly” Pettersson
Kassör DP Olle ”Pördey” Elias

Asp Cecilia Hult
Asp Nils Wireklint
Asp Tora Dunås

§1 Mötets öppnande
Kristina öppnar mötet 12:10.

§2 Val av justerare
Marcus Johansson väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll
Det roliga utskottet för utveckling av sektionsaktivautbildning (RUFUS) har inte haft möte än. Balnågon-
ting har inte kommit med något underlag för beslut i frågan om balsubvention. Nya alkoholaffischer har
skrivits ut men ej satts upp, loggbok har inte införskaffats.

§4 Rundabordet
• Kärnstyret: har varit på psykosocial skyddsrond (för F). Inga kommentarer på den punkten,
förutom att folk är lite stressade.

• FARM: har grejat med F-dagen, CERN-resan och Chalmeristmiddagen. Det blir buss till CERN,
flyg är för dyrt och/eller jobbigt.
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• NollK: har haft möte med Jana, Håkan och Paula om deras syn på nollningen och alkohol och
sådant. De har ju en annan syn på sådant, konstaterar Drill. De var på MOS också, och pratade
om lokaler och nollavslutningen, det nya centrala nollningsarret.

• DP: har varit på ”affärsresa” och haft aspintervjuer. De var på tiokamp också.

• Foc: har haft teambuilding i Borås.

• SNF: har druckit vin och ätit ost med sina aspar. Meffe minns inte vad de pratade om på sitt
möte i tisdags.

• F6: har haft asputflykt och tiokamp med DP. Postmys har de också haft, inklusive enskilda samtal
med alla aspar.

§5 SAMO för TM
Lars tycker att vi ska ha två oberoende SAMO; en för varje program. Det blir bättre på den psykosociala
skyddsronden, tycker han. Arbetsmiljön handlar ju inte bara om lokalerna utan även om stämningen på
programmet och upplägget på studierna.

Det låter vettigt, tycker mötet. Lars skriver ihop en proposition.

§6 Mastersmottagning
Ledamoten ska helt nyinvald och oerfaren planera en hel mastersmottagning, och det är nog bättre
att hela styret pratar igenom det, eller att vi tillsätter en arbetsgrupp. Vettiga medlemmar i sagda
arbetsgrupp: Marcus och Drill.

Beslut: En arbetsgrupp bestående av Marcus och Drill tillsätts med uppgift att lägga upp en plan för
mastersmottagningen.

§7 Telefon
Hur ska vi lösa det här med telefonerna? Någon föreslår en loggbok och schablonkostnad, men Skåning
tycker att det är bättre om man begär ut samtalslistor. Solle säger att det inte är några problem alls om
man har riktiga samtalslistor, men att det blir lite jobbigare utan en sådan. Skåning tycker att man ska
ha samtalslista om möjligt, men att en manuell lista kan fungera i undantagsfall.

Daniel får höra med resten av FARM om hur de känner för ett sånt här system. Solle dubbelkollar
med Frida hur revisorerna känner inför det hela.

§8 Cederwall
Jana har mailat oss om att vi kan överraska Martin på spexpremiären. Han kommer ju på BSDn också,
så vi måste inte. Marcus tycker att det känns lättare att ta två minuter på en BSD än på en spexpremiär.

Vi tar det på BSD:n istället.
Jana mailade även om att Cederwall fyller 50 år 17 april, och att vi borde ge honom blommor. Vi

skulle kunna skicka blommor till hans kontor fredagen innan.

Beslut: Soheil köper blommor, dessa överlämnas till Cederwalls kontor 15 april.
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§9 Övriga frågor
• Hissmusik: Drill vill ha hissmusik i hissen. Prata med Narnia, säger Solle. Prata med huset också,
säger Kristina.

§10 Nästa möte
Nästa möte blir 14 april 2011.

§11 Mötets avslutande
Mötet avslutades av Kristina 12:41.

Kristina Berndtsson
Ordförande

Simon Sigurdhsson
Sekreterare

Marcus Johansson
Justerare
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